
PROTOKÓŁ Nr 14/08 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 24 września 2008 roku 

 

Na posiedzeniu obecni: 

 

1. Feliks Aleksander Wróblewski  -  Przewodniczący Komisji 

2. Stanisław Gomoliński   -  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Franciszek Gawina   -  Członek 

4. Antoni Szpakowski   -  Członek 

5. Andrzej Kunicki   -  Członek 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.  Krzysztof Jaworowski – Wójt Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Kontrola kompleksowa działalności sołectw: Popławy, Pruszanka – Baranki, 

Pruszanka Stara, Spieszyn. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

Ad.1,2 Pan Feliks Aleksander Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, o godzinie 

12
30

 otworzył posiedzenie i na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Powitał 

przybyłych członków komisji, sołtysów. Następnie przedstawił porządek posiedzenia i 

zwrócił się do członków komisji o zgłaszanie ewentualnych poprawek i propozycji zmian. 

Wobec braku wniosków i propozycji poddał pod głosowanie proponowany porządek. 

Komisja głosami 5-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek jednogłośnie przyjęła. 

Ad. 3 Komisja przeprowadziła kompleksową kontrolę działalności sołectw: Popławy, 

Pruszanka-Baranki, Pruszanka Stara, Spieszyn.  /odrębne protokóły z kontroli w załączeniu 

do niniejszego protokołu/. 

Ad. 4  W sprawach różnych: 

 Wójt Gminy wyraził zadowolenie z pracy sołtysów, którzy biorą aktywny udział w 

organizowanych spotkaniach i sesjach rady gminy. Dbają o ład i porządek wokół 

świetlic wiejskich, zabiegają o naprawy dróg gminnych. 

 Wójt gminy poinformował, iż wystąpił z pismem do Marszałka Województwa 

Podlaskiego z prośbą wyjaśnienia sprawy budowy Zakładu Selekcji, Segregacji i 

Produkcji Paliw z Odpadów Azbestowych w miejscowości Wyszonki Błonie gm. 

Klukowo. Krążą różne opinie na ten temat, pojawiły się reportaże w TV. Osobiście 

wójt rozmawiał z Panią Zajkowską w Wydziale Ochrony Środowiska w Urzędzie 

Marszałkowskim, która zapewniała, że informacje na temat skażenia środowiska i 

podbierania mleka od rolników tylko do celów przemysłowych są nieprawdziwe.  

 Sołtys z Pruszanki – Baranki zwrócił się z prośbą do wójta o podsypanie poboczy przy 

drodze asfaltowej. 

 Sołtys ze Spieszyna poinformowała, iż jest problem z odbieraniem folii po 

kiszonkach. Czasami leży tygodniami zanim zostanie zabrana. 

- Głos zabrał wójt gminy – informując, iż firma zabierająca folie nie wyrabia się w 

czasie tyle tej folii jest. Planują odbiór z kilku miejscowości a zabiorą tylko z jednej 

lub dwóch. Z czasem pewnie sprawa się unormuje. 

 



Ad.5 Nie wniesiono zapytań i wolnych wniosków. 

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Pan Feliks Aleksander 

Wróblewski o godz. 15
20

 zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant           Przewodniczący Komisji 

 

Alina Adamczyk       Feliks Aleksander Wróblewski 

 

Członkowie Komisji biorący udział w posiedzeniu: 

1. Feliks Aleksander Wróblewski 

2. Stanisław Gomoliński 

3. Franciszek Gawina 

4. Antoni Szpakowski 


